



20.9.2018

ASTERISKIN HALLITUKSEN KOKOUS

Aika 20.09.2018 klo 18.00

Paikka Asteriskin toimisto, Agora

Läsnä	Valtteri Karttunen	Puheenjohtaja	
	Veera Paananen	Sihteeri	
	Juuso Rytilahti	Saapui kohdassa 7	Poistui kohdassa 7
	Ivan Maurin		
	Pauliina Lasander		
	Valtteri Karppinen	Saapui kohdassa 5	
	Suvi Kaakkomäki	Saapui kohdassa 6	Poistui kohdassa 16
	Sami Spets		
	Camilla Lähteenmäki	Saapui kohdassa 5	Etäyhteydellä
	Suvi Hyvönen		

1 KOKOUKSEN AVAUS

- Puheenjohtaja avasi kokouksen klo 18.01.

2 LAILLISUUDEN JA PÄÄTÖSVALTAISUUDEN TOTEAMINEN

- Kokous todettiin lailliseksi ja päätösvaltaiseksi.

3 ESITYSLISTAN HYVÄKSYMINEN

- Hyväksytään esityslista sellaisenaan.

4 EDELLISEN PÖYTÄKIRJAN HYVÄKSYMINEN

- Hyväksytään edellinen pöytäkirja sellaisenaan.

5 ILMOITUSASIAKSET JA POSTI

- Olemme saaneet muistutuksen järjestöryhmittä. Ilmoittautumisen DL on 27.9.
- TKO-älyltä on tullut vuosijuhlakutsu heidän 30v. juhliinsa 10.11.2018. Veera, Vanja ja Camilla ovat kiinnostuneet.
- Dumppi ry:ltä tullut vuosijuhlakutsu heidän 50v. juhliinsa. Juhlat ovat 1.12. Suvi H. ja Valtteri menevät.
- Tarjolla olisi nyt osa-aikaista toimisto- ja varastotilaa Yo-talo B:ssä.
- TIVIAN kehityspäivien ilmoittautuminen 1.10. saakka auki. Valtteri on jo ilmoittautunut. Kysellään toimihenkilöistä vielä kiinnostuneita.
- Bältsit kuplafutisturnaus -kutsu on tullut.
- Hybridin yrityshessuilta tulossa. Valtteri on ilmoittautunut.
- Olemme saaneet salaiselta ihailijalta Ranskasta kortin. Uu.
- Olemme saaneet postitse laskun Kesäkesäkesämökin huvilan vuokrauksesta.

6 MENNEET TAPAHTUMAT

- DoItYourself Escape Room 10.9.
 - Tästä tuli hyvää palautetta. Lisää näitä!
 - Koodi- ja elektroniikkakerho olivat esittäytymässä ja Julius Rajala muun muassa kommentoi, että tapahtuma oli top-kamaa ja ettei kerhoista ole tullu yhtä paljon kysymyksiä koskaan aiemmin.
 - Arvioilta yli 30 pilttiä kävi paikalla.
- Kesäkesäkesämökki 14.-16.9.
 - Ruoat ja nakkilaisten tarjoilut kustansivat noin 150€.



20.9.2018

- LVS Brokersin edustajat viihtyivät mökillä noin 12h.
 - Mökkiläiset tykkäsivät jälleen tapahtumasta.
 - Metsäranta paikkana on kiva kaikin puolin. Toki voidaan jatkossa miettiä, ote- taanko tilaksi vielä suurempi tila, jotta osallistujamäärää voidaan kasvattaa.
 - Ensi vuodeksi myyntiin päiväliput, jotta tapahtumaan voi osallistua myös vain osaksi viikonloppua!
 - Mitään virallista ohjelmaa ei ollut lukuunottamatta yritysheppujen hetkellistä esit- täytymistä. Sellaista ei myöskään kukaan tuntunut kaipaavan.
- Pilttisitsit ja -bileet 19.9.
- Järjestelyt sujuivat mainiosti. Tarjoilijoita oli 5 kpl ja määrä oli sopiva 60 hengen sitseille.
 - Suvi H. osti meille omat kauhat tulevia sitsejä varten.
 - Sitsit olivat monesta vanhasta riskistä parhaimmat pilttisitsit aikoihin, koska pystyt- tiin keskittyä Asteriskin omien sitsiperinteiden opettamiseen ja sitsien aikana ehti normaalia enemmän myös seurustella pöytäseurueen kanssa.
 - Pilteiltä kysytty palaute sitsien aikana ja sitsien jälkeen oli myös pelkästään positii- vista.
 - Bileisiin tuli oikeasti hyvin porukkaa! Muun muassa digitin fuksisitsien jatkoilijat tu- livat paikalle. Ihanaa<3

7 TULEVAT TAPAHTUMAT

- Pokémon-bileet ja -sitsit 27.9.
- Kaikki on hoidossa.
 - Siltsu tulee meiltä pääpöytään.
 - Ennakkolipunmyynti keskiviikkona ja torstaina ensi viikolla klo 11.45-13.45. Riskit Agoralla ja Germanican myyjät Assarilla.
 - Börs hoitaa esiintyjän bileisiin.
- TIVIA seminaari 11.10.
- Sali on varattu ja TIVIAN suuntaan on lähtenyt info asiasta.
 - Ilmoittautuminen ei ole vielä auki.
- Varjopikkujoulut
- Päivämääräksi 7.11. ja ajaksi klo 17-22.
 - Paikaksi Kertun sauna.
- Syyskokous 13.11.
- Paikka varattu: XX klo 17 eteenpäin ja Proffan kabinetti klo 20 eteenpäin.
- Portti OpenStage
- Lähdetään selvittämään Putexilta, jos heille kävisi päivämääräksi 27.11.
- Pikkujoulusitsit 22.11.
- Ei vielä uutta tiedotettavaa.
 - Paikaksi todennäköisesti osakuntasali.
- Pikkujoulut 15.12.
- Yritystiimi on hoitanut järjestelyjä.
 - Päätetään budjetti seuraavassa kokouksessa.

8 OPINTOASIAT

- Hybridin edunvalvontasauna tulossa lokakuussa.
- Laitos kyseli, jos voitaisiin selvittää, paljonko kustannuksia tulisi, jos lukioesittelyjä lähde- tään levittämään kauemmaksi. Esimerkiksi 150 km säteellä Turusta. Tämä siksi, että esi- merkiksi matkakuluja tullaan hyvittämään esittelyjä tekeville opiskelijoille.
- Laitos aikoo järjestää ohjelmistorobotiikan MOOC-kurssin, johon ainakin kaikilla laitoksen opiskelijoilla olisi pääsy.

9 YRITYS- JA ULKOSUHDEASIAT

- Yritystoimikunta
- Toimikunta kyseli virkistäytymismahdollisuuksien perään. Tuovat ensi kokoukseen budjettiehdotuksen mahdolliselle virkistysillalleen.



20.9.2018

- Leffailta Sofokuksen kanssa 9.10.
 - Tapahtuma jäsenille.
 - Osallistujamäärä 40 kpl.
 - Hinnaksi melko matala summa. Ehdotettiin 3 €. Selvitellään, tuleeko hinta sisältämään myös popparia ja limua.
 - Kino Dianassa. Lähdetään miettimään, mitä elokuvaa mentäisiin katsomaan.
 - Alkuun 15-20 minuutin yritysesittely.
- Taiste-workshop 30.10.
 - Ei vielä uutta tiedotettavaa.
- Excu Futuricen toimistolle 6.11.
 - Ei vielä uutta tiedotettavaa.
- Mehiläinen
 - Ovat heti alkuun jo kiinnostuneita jatkamaan yhteistyötä jatkossakin.
 - Alustavasti puhuttu rennosta saunaillasta heidän kanssaan.
 - Ajankohtana alustavasti tammikuun 15. ja paikkana Rantakertun sauna. Selvitellään.

10 LIIKUNTA-ASIAT

- CampusSport Cup -jalkapallo
 - Viimeisimmistä peleistä tullut yksi voitto ja yksi häviö (meiltä ei ollut tarpeeksi pelaajia).
 - Yksi peli alkulohkon peleistä ensi maanantaina vielä jäljellä.
- Syksyn lajikokeilut
 - Amerikkalaista jalkapalloa mahdollisesti tulossa.

11 KULTTUURIASIAT

- Peli-ilta ANC ry:n kanssa 25.9.
 - Klo 17-22 Turku-salissa.
 - Pyydetään ANC ry:ltä postausta Fb-eventtiin siitä, että pelitoiveita voi ehdottaa kuka vaan.
- Lanit TuKYDatan kanssa 2.-4.11.
 - ANC ry pystyy tulemaan paikalle toiveidemme mukaisesti vaikka koko viikonlopuksi päivystämään pelipisteelle.
 - Pidetään tapaaminen maanantaina 24.9., jossa tarkoitus jakaa järjestöjen vastuualueet tarkemmin. Suvi K. ja Veera menevät.

12 TOIMISTO- JA NUKKUMA-ASIAT

- Ei tiedotettavaa.

13 TALOUSASIAT

- Hyväksytään:
 - TYYlle 140 € pilttisaunan saunan vuokrauksesta.
 - Käteiskassasta maksettu 150,05 € Kesäkesäkesämökin tarjoiluista ja nakkilaisten palkitsemisesta.
 - Suvi Hyvöselle 212,51 € Pilttisitsien sitsiruoista ja -tarvikkeista.
 - Turun Psykiatristen laitosten kerho ry:lle 600,00 € Kesäkesäkesämökin mökkitilan varauksesta.
 - Ivan Maurinille 4,50 € toimistotarvikkeiden hankinnasta.
 - Tatu Heinoselle 166,98 € Asteriskin osuudesta uusista toimiston peliohjaimista.
 - Juuso Rytilahdelle 60 € Asteriskin osallistumismaksusta CS:n jalkapalloturnaukseen.
 - Merkkilliselle 1088,95 € Asteriski ry:n uusista myytävistä haalarimerkeistä: uudella logolla varustellut Asteriski-merkit sekä lisäerä ponimerkkejä. Lasku sisältää myös pilttisitsien merkit sekä Pokémon-bileiden merkit.



20.9.2018

14 JÄSENASIAT

- Hyväksytään uusiksi jäseniksi: Patrik Vahala, Johanna Maria Vilhelmiina Saari, Sanna Inkeri Volanen, Samuli Jaakko Sakari Pyytövaara, Anton Iipo Alexander Rautanen, Ville Matti Johannes Komulainen, Rasmus Kyyhkynen, Anna Katriina Salmela, Matti Kalevi Loimaraanta, Henri Mikael Hellström, Lauri Kalevi Heinonen ja Mrunalini Lotankar.
- Colleaguepaidat
 - Tilataan uusi erä haalarien tilaamisen jälkeen.
 - Jatketaan samoilla printeillä ja väreillä.

15 TOIMIKUNNAT

- ATK-YTP-toimikunta
 - TRAILERI ON JULKAISTU. Upeaa duunia toimikuntalaiset ja erityisesti videoeero! <3
 - Turkulaisten osallistujien infomaili on tullut. Lähdetään jakamaan jäsenistölle tätä maililistan kautta alkajaisiksi.
 - Kokous oli tämän viikon tiistaina ja uutta kokousta taas pian.
 - Paljon on pöhinää ja tapahtumasta on tulossa eppinen!
- Tapahtumatoimikunta
 - Uudet toimikuntalaiset otettu mukaan tekemiseen.
 - Suvi H. ehdotti grafiikan tekemisen helpottamiseksi, että Asteriski hankkisi toimikuntalaisille käyttöön Adoben softia. Jatketaan keskustelua ensi kokouksessa tästä. Alustavasti kannatettiin.
- WWW-toimikunta
 - Ei tiedotettavaa.
- Haalaritoimikunta
 - Rekry suljettu nyt. Odotetaan tietoa Digitin uusista toimikuntalaisista.
- File-toimikunta
 - Ehdotettiin Digitille ja Nucleukselle, jos miitattaisiin ja keskusteltaisiin Fileen tulevaisuudesta. Doodle on auki kyseiseen miittiin parhaillaan.
- Laulukirjatoimikunta
 - Ei tiedotettavaa.
- Lautapelikerho
 - Ei tiedotettavaa.
- niceKerho
 - Ei tiedotettavaa.
- Alumnikerho
 - Ensimmäinen tapaaminen huomenna! Voi jukra!

16 META

- Skandien rastikierros 21.9. Jäädään ideoimaan rastia kokouksen jälkeen.
- PRE-YTP kutsu on tullut. Hallituksesta ei löytynyt toistaiseksi TITOL-hallitustyrkkyjä vuodelle 2019. Valtteri menossa tapahtumaan.
- Sami ehdotti, että Asteriskilla olisi tiedossa, onko yhdistyksen jäsen pääaineopiskelija vai ei. Sitten tietyissä tapahtumissa, kuten vuosijuhlilla, pääaineopiskelijat saisivat esimerkiksi rahallisesti enemmän etuja. Muut paikalla olijat eivät kannattaneet ideaa tai eivät antaneet mielipidettä. Ei lähdetä keskustelemaan tässä kohtaa asiasta enempää.

17 PÄIVYSTYS

- Suvi K. päivystää ensi viikon keskiviikkona. Ajankohta sovitaan kokouksen jälkeen.

18 SEURAAVA KOKOUS

- Kokoustetaan seuraavaksi 28.9. klo 17.

19 KOKOUKSEN PÄÄTTÄMINEN

- Kokous päätettiin klo 20.19.



Asteriski ry
Vesilinnantie 5
20500 Turku
asteriski@utu.fi

PÖYTÄKIRJA 22/2018

5 (5)

20.9.2018

Pöytäkirjan vakuudeksi,

Valtteri Karttunen
Puheenjohtaja

Veera Paananen
Sihteeri